

Helios bestyrelsesmøde 12. maj 2025 kl. 19-21.30, mødelokalet 1. sal.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Anne-Mette Momsen, Jette Møller. Suppleanter: Palle Eriksen, og Christian Elmelund-Præstekær (frivilligt om suppleanterne deltager i mødet)

Ordstyrer: Lars i "lige måneder", Sofie i "ulige måneder"

Referent: Sofie

Afbud: Lars, Henrik

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 9. april				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
2.	Opfølgning fra sidste møde		Har vi købt Dinero? Nils har talt med Valby Kino om deres erfaring? Har vi fået nye frivillige? Status på affaldssortering?		Dinero: Der har været afholdt et møde - dog ikke noget der kan konkluderes noget ud fra. Nils oplyser, at Valby Kino ikke bruger Dinero. Der skal afholdes nyt møde. Ingen nye frivillige. Vi søger stadig. Vi har fået spande til affaldssortering. Der mangler labels. Inden næste møde.
4.	Proj. lydudstyr i Store Sal	JE AM	Status på projektet og gennemgang af tilbud		Der har været afholdt møde med Claus Knoth fra Lyd & Lys. Der er kommet tilbud. Anne Mette har søgt fonde. Tilbud matcher andre leverandører. Tilbuddet er inkl. opsætning og kompetenceudvikling af frivillige, det er også inkl. support fra Lyd&Lys i Vissenbjerg. Vi afventer svar på fondsansøgninger.
5.	Info om filmtræf i Fields	ntc		Se Bilag	Strategien var at gå til præsentationer - ikke nødvendigvis se de film, som vi har bestilt. Oversigt er sendt til rep.-gruppen. Der var også branche-middag. Nils drøftede forperson for FaFID - hun oplyser, at som forening skal vi kun betale skat

					ved overskud af over 120.000 kr.
6.	Forslag til rækkefølgering	ntc			Godkendt. Nils laver numrene
7.	Forslag til nyt layout til programmer	ntc			Stor ros til nyt layout. Nils arbejder på en bedre måde at gøre det på. Vi går i luften med nyt layout fra juni. Maj måned kan godt bruges.
8.	Kulturnat Fredag d. 20. juni	ntc	Bestyrelsens vagter på info-stand		Vi har fået henvendelse fra tangodansere, der vil lave opvisninger. Nils undersøger om de skal være på førstesalen eller på Store Scene (det afhænger af vejret). Anne-Mette undersøger med Pakhuset, hvem der laver udstillingen. Vi låner popcornmaskine til Kulturnat. Hanne sender skema ud for vagter - deadline fremgår af udsendte.
9.	Møde i forpagtningsudvalg	JE HHH	Møde den 1/5-25		Aftale om at Soze sikre at holde åbent indtil kl. 19:00. Affaldssortering er drøftet. Soze foreslår rengøring rundt om bygningen. Pedel (Mogens) tager fat i kommunen, som kan komme. Orientering om at Soze har jazzband til kulturnatten. Aftale omkring internet fra Helios til Soze.
10.	Regnskab fra 1. juni?	HH	Hvordan er praksis for regninger osv.?		Der er usikkerhed ift. hvordan vi håndterer regninger - gruppen kommer med en udmelding i løbet af en uge. Indtil der kommer en anden udmelding - så gør vi som vi plejer.
11.	Brandtilsynsrapport				Jf. §17 i Bygningsloven er det bygningsejers ansvar. Kommunen er bygningsejer . Kommunen var ikke med til mødet - men de var inviteret. Helios deltog af interesse. Mogens tager fat i kommunen ift. udbedring af påbud mv.
12.	Tilbud fra Marius Pedersen på				Tilbuddet er godkendt - vi har behov for en affaldssortering.

	affaldssortering				
13.					
14.					
15.					
16.					
17.					
18.	evt				

Næste møde 10. juni

Punkter som endnu ikke er afsluttede:

1. Ny aftale med pr/ Ugeavisen
Johnny følger med i salg af billetter til Ivan Pedersen koncerten.
2. Sofie har glemt at orientere rep.-gruppen
3. Efter sidste mødes præsentation af antal solgte billetter - skulle Johnny og Henrik regne på tallene. En tilbagemelding på dette.

Punkter til næste gang:

Undersøge om vi har betalt skat - eller om vi eventuelt kan få penge retur.

Drøfte facade på bygningen og anden vedligeholdelse med kommunen

Møde med kommunen vedr. brand tilsynsrapporten

Mangler vi en kasserer og en sekretær ift. vores vedtægter.

Sofie og Lars undersøger opdateringerne til banken med oplysninger på bestyrelsen.

Drøfte bankskifte - Anne-Mette laver et oplæg

Medlemsservice - hvad er vores politik? Der skal laves en udmelding.